
Я, Оксана Рак, депутат 8-го скликання Обухівської міської ради, приступила 

до виконання свої повноважень з липня 2021 року. У своїй діяльності від 

початку роботи депутатського корпусу керуюсь Конституцією України, 

Законами України «Про місцеве самоврядування в Україні», «Про звернення 

громадян», «Про статус депутатів місцевих рад», Регламентом роботи 

Обухівської міської ради та іншими нормативно-правовими актами, а також 

законами совісті. Одним з важливих обов’язків своєї діяльності, як депутата, є 

участь у пленарних засіданнях міської ради та роботу в постійній комісії з 

земельних питань, членом якої я є. Я була присутня на 12 з 22 сесій. Через 

щільний робочий графік, відрядження, немає фізичної можливості відвідувати 

усі позачергові сесії, де розглядається 1-3 питання. 

З початку депутатської діяльності і по нині пріоритети моєї діяльності незмінні 

- захист прав та інтересів членів Обухівської міської територіальної громади, 

особливо жителів сільських Громад, дітей, літніх людей і вразливих верств 

населення – ВПО, людей з обмеженими можливостями, захист надр України, 

що належать Громаді і тільки вона має право вирішувати, як ними законно 

користуватися. 

Незмінним питанням моєї депутатської роботи є захист р. Красної від 

рейдерських спроб захопити її в оренду. 

Робота з виборцями має системний характер. На всі звернення, усні чи в 

письмовій формі невідкладно реагую. Для їх вирішення звертаюсь до тво 

міського голови, заступників та відповідних служб в компетенцію яких 

входить вирішення порушених питань. Проблемні питання носять поточний 

характер і вирішуються в міру їх виникнення. Більшість звернень громадян 

стосувалися покращення благоустрою, ремонту доріг, виділення матеріальної 

допомоги на лікування, призначення соціальних допомог, питань щодо роботи 

закладів освіти, охорони здоров’я. Жодне звернення не залишилось без 

відповіді. До сесій з колегами готуємось ретельно, на засіданнях завжди маємо 

купу запитань до проектів рішень, робимо зауваження, вносимо пропозиції. 

Чи можна щось сказати про особисті досягнення? На жаль, наша фракція поки 

малочисельна в раді. То ж найбільшим досягненням я вважаю – це підтримка 

важливих питань для Громади і не підтримка шкідливих, на мою думку, 

проектів рішень, які несуть економічні втрати для жителів, соціальний 

дискомфорт чи зазіхання на місця загального користування – парки, ліси, водні 

об’єкти і т.д. Ми і я зокрема, вкотре не підтримали бюджет на 2025 рік, через 

недоречні премії виконавчому комітету  в час, коли в країні іде війна, і 

непідтримку вчителів в достатньому обсязі, незадовільний хід побудови 

укриттів (повільно і з постійними виправленнями), непрозорий розподіл 

допомоги військовим та зменшення цих витрат в бюджет 2025. 



За минулий рік було написано  щонайменше 12 звернень, по деяким питанням 

по кілька разів: 

- Щодо неякісного ремонту скейт-парку 

- Щодо статусу млина в с. Семенівка, що потребує набуття статусу 

архітектурної пам’ятки 

- Щодо встановлення меморіальних дошок на честь героїв, що загинули, 

захищаючи нашу країну 

- Щодо змін в програму «Турбота» 

- Щодо виплат родині загиблого героя – Олексія Барсукова мат. Допомоги 

в розмірі 50000 грн. 

- Щодо введення в експлуатацію станції очищення стічних вод в с. 

Григорівка. 

- Щодо взаємодії нормотипових та інклюзивних дітей на території ІРЦ м. 

Обухів 

- Звернення щодо ремонту в класі ліцею в с. Григорівка. 

- Зівернення щодо ремонту даху в Григорівському ліцеї. 

- Звернення щодо пунктів Незламності на території Обухівської Громади. 

- Щодо статусу земельної ділянки ліцею 5 в м. Обухів. 

- Звернення та петиція, щодо перейменування вулиці на честь героя Олега 

Спасиби. 

На жаль, не всі питання знайшли відгук в кабінетах міської ради. 

Та це не стає на заваді в намаганні досягти поставлених цілей. 

 

 

 


